
Till 
Politikerna i Götene kommun 
 
 
 
Falkängens bevarande 
 
Vi i Hällekis Samhällsförening vill på detta sätt vädja till er politiker att bevara kulturarvet, 
Falkängen, som vi har i Hällekis.  
 
Det har varit både demonstrationer och många insändare som visar era väljares missnöje i 
den här frågan. 
 
Falkängen i dess nuvarande form är ett nav i Hällekis. Om det skulle försvinna skulle det bli 
stora konsekvenser för Hällekis, Kinnekulle och Götene kommun. 
Pengar är bra att ha men ibland får man se vad man missar när man sparar.  
 
En vanlig företeelse hos ägare av fastigheter är att varje år göra en avsättning för 
reparationer på balansräkningen. Eftersom det inte gjorts några reparationer på många år 
borde det finnas en ordentlig peng på balansräkningen för att reparera det mest nödvändiga. 
Sedan inte låta bara tiden gå igen utan ta en sak i taget per år framåt i tiden. Detta ansvar 
ska ju inte läggas på hantverkarna att betala. Be en byggfirma titta och lämna 
kostnadsförslag! 
Om inte något är avsatt har det senaste åren funnits överskott som kunnats användas. 
 
Kommunen fick ju hjälp tidigare att rädda Falkängen av Landshövdingen och statsbidrag. 
Har kommunen gjort något sådant försök? 
 
Förväntar oss återkoppling! 
 
 
Styrelsen i Hällekis Samhällsförening 
 
 
 
 
 
 


